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 رکورد قیمت سکه 
 به ۷ میلیون و دلار 
به ۱۶ هزار تومان 

هشدار رئیس ستاد مبارزه 
با کرونا درباره ادامه 
مسابقات فوتبال

خبر خبر
حضور مخفیانه تاج در جلسه 

هیات رییسه فدراسیون فوتبال!
که  می دهد  نشان  شواهد  برخی 
رییسه  هیات  جلسه  در  تاج  مهدی 
است. کرده  شرکت  فوتبال  فدراسیون 
فدراسیون  رییسه  هیات  اعضای  جلسه 
شد؛  برگزار  المپیک  آکادمی  در  فوتبال 
تصمیم  فدراسیون  مسئولان  اینکه 
به جای محل فدراسیون جلسه  گرفتند 
هیات رییسه را به آکادمی المپیک و دور 
از چشم خبرنگاران برگزار کنند، عجیب 
بود و حالا یک اتفاق ویژه شواهد را درباره 
برخی مسائل نشان می دهد. خبرنگارانی 
حاضر  المپیک  آکادمی  مقابل  امروز  که 
بودند، با خودرویی مواجه شدند که دقیقا 
شخصی  خودروهای  از  یکی  به  شبیه 
مهدی تاج رییس فدراسیون فوتبال بود. 
دودی  کاملا  شیشه های  با  خودرو  این 
از  زیاد  سرعت  با  و  داشت  سرنشین  دو 
آکادمی  از  و  گذشت  خبرنگاران  مقابل 
اعتقاد  حاضران  از  بسیاری  شد.  خارج 
داشتند که این شخص مهدی تاج رییس 

مستعفی فدراسیون فوتبال بوده است.
به داخل خودرو برخی  نگاه گذری 
رساند  مساله  این  به  را  خبرنگاران 
از  ماهه  چند  گذشت  وجود  با  تاج  که 
استعفایش به جلسه امروز هیات رییسه 
امر  این  خواسته اند  مسئولان  اما  رفته 
طرف  باشد.از  مخفیانه  کاملا  صورت  به 
دیگر درباره مهدی تاج همواره شایعاتی 
وجود داشته که حتی با وجود استعفا از 
ریاست فدراسیون اما همچنان در برخی 
تصمیمات کلان دخالت دارد و حالا در 
پیش  تصویب  برای  رییسه  هیات  جلسه 
حضور  هم  فدراسیون  اساسنامه  نویس 
هر  به  کند.  اعمال  را  نظراتش  تا  یافته 
اعلام رسمی مسئولان  باید منتظر  حال 
فدراسیون فوتبال دراین خصوص باشیم.

تکلیف لیگ تا 24 ساعت آینده 
مشخص می شود 

ظرف  کرونا  با  مبارزه  ستاد 
سازی  سرنوشت  جلسه  آینده  24ساعت 

برگزار خواهد کرد.
تکلیف  هنوز  که  روزهایی  در 
هنوز  و  نیست  مشخص  لیگ  برگزاری 
است  نشده  صادر  تمرینات  آغاز  مجوز 
آینده ستاد  است ظرف 24 ساعت  قرار 
مبارزه با کرونا جلسه ای در مورد شروع 

تمرینات برگزار کند.
در این جلسه احتمالا از فدراسیون 
حضور  نماینده  لیگ  سازمان  و  فوتبال 
شروع  مجوز  مورد  در  و  داشت  خواهند 

تمرینات تصمیم گیری خواهد شد.
به  شایعات  برخلاف  است  گفتنی 
وجود آمده اراده سازمان لیگ برتر ادامه 
بازی ها است و به احتمال فراوان بازی 

ها از اواخر خرداد ماه آغاز خواهد شد.

وزیر آموزش و پرورش:

بازگشایی مدارس با 
رعایت کامل پروتکل های 

بهداشتی انجام می شود

وزیر آموزش و پرورش از بازگشایی 
مدارس در هفته آینده )2۷ اردبیهشت( 
و  بهداشتی  پروتکل های  کامل  رعایت  با 
فراهم کردن تمهیدات لازم در ضدعفونی 

کردن مدارس خبر داد.
جلسه  در  میرزایی  حاجی  محسن 
ویدئو کنفرانس ستاد ملی مقابله با کرونا 
اردبیهشت   2۷ از  مدارس  بازگشایی  از 

خبر داد .
دانش آموزان  حضور  افزود:  وی 
اجبار نیست و تنها برای رفع مشکلات و 
سئوالات از معلمان می توانند به مدرسه 

مراجعه کنند.
تمامی  داد:  ادامه  میرزایی  حاجی 
جز  )به  متوسطه  و  ابتدایی  مدارس 
اردیبهشت   2۷ از  استثنایی(  کودکان 
خدمات  ارائه  و  اشکال  رفع  منظور  به 
آموزانی  دانش  از  دسته  آن  به  آموزشی 
از  نتوانسته اند  تاکنون  دلیل  هر  به  که 
بهره مند  غیرحضوری  آموزشی  خدمات 

شوند، دایر خواهد شد.
به  اشاره  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
آموزش غیرحضوری،  استمرار روش های 
کرد:  تصریح  شاد  بستر  و  تلویزیون  از 
از تمام یا بخشی  استفاده دانش آموزان 
به  و  نیاز  حسب  شده،  فراهم  فرصت  از 

صورت داوطلبانه خواهد بود.
تاریخ  به تعیین  با توجه  وی گفت: 
پایه  امتحانات  شروع  برای  خرداد   ۱۷
دوازدهم، ارائه خدمات حضوری به دانش 
تا دهم خرداد ماه  پایه دوازدهم  آموزان 

خواهد بود.
با تاکید بر اهمیت  حاجی میرزایی 
روزهای  در  آموزان  دانش  سلامت 
وزارت  کرد:  تاکید  مدارس،  بازگشایی 
را  لازم  تمهیدات  پرورش  و  آموزش 
و رعایت  برای ضدعفونی کردن مدارس 
پروتکل های وزارت بهداشت فراهم کرده 
و باید در جهت توجیه و آموزش دانش 

آموزان اقدام کند.
سلامت  سنجش  خصوص  در  وی 
برنامه  افزود:  ابتدایی  آموزان  دانش 
آمادگی  و  جسمانی  سلامت  سنجش 
تحصیلی دانش آموزان پایه اول ابتدایی، 
ماه  مرداد  از  بهداشتی  جوانب  رعایت  با 

آغاز خواهد شد.

پیشنهاد آیت  الله رئیسی برای ساماندهی بازار »خودرو«؛

بساط»رانت«و»دلالی«برچیدهمیشود

مدیرعامل سازمان انتقال خون ایران:

ایران روی کمربند تالاسمی قرار دارد

به تازگی  کرد:  اعلام  کشور  کل  دادستان  معاون 
بازار خودرو  پیرامون حل مشکلات  قوه قضائیه  رئیس 
پیشنهادی داده که بررسی کارشناسانه روی آن درحال 

انجام است.
سعید عمرانی معاون قضایی دادستان کل کشور 
در  آن  گرانی  و  خودرو  قیمت  نوسانات  با  رابطه  در 
روزهای اخیر گفت: متاسفانه اکنون به خودرو به عنوان 
به  را  خودرو  برخی  و  شود  می  نگاه  سرمایه ای  کالای 
عنوان یک کالای سرمایه ای خریداری می کنند و حتی 
احساس می کنند که خودرو می تواند مانند دلار و سکه 

باشد.
مصرف  واقعی  تقاضای  بنابراین  داد:  ادامه  وی 
پیگیر  ما  دلیل  همین  به  و  ندارد  وجود  اکنون  کننده 
در  حتی  می کنیم  بررسی  را  اوضاع  و  هستیم  ماجرا 
در  خودرو  هزار   ۱۰ که  دیده ایم  ها  بررسی  از  برخی 
انباری دپو شده است و فکر می کردیم خودرو احتکار 

نمی شود ولی  دیدیم این اتفاق ممکن است بیفتد.
معاون قضایی دادستان کل کشور گفت: قطعاً بین 
قیمت کارخانه و بازار تفاوت فاحشی وجود دارد و در 
واقع یک رانت وجود دارد و از جمله دلایل این اتفاق، 
وجود دلال ها، نوع ثبت نام و دیگر مواردی است که 

باید همه آنها اصلاح شود.

را  دستوری  یک  زمینه  همین  در  داد:  ادامه  وی 
آیت الله رئیسی به عنوان پیشنهاد ارایه کرده که روی 
آن کار تحقیقاتی و کارشناسی در حال انجام است و آن 

این است که خودرو در بورس عرضه شود.
وی گفت: عملًا ما می بینیم مردم نمی توانند وارد 
سایت های ثبت نام خودرو شوند اما اگر خودرو در بورس 
بیاید با کارهای کارشناسی انجام شده هم تولید افزایش 

می یابد و هم قیمت کاذب خودرو از بین می  رود.
کارخانجات  حاضر  حال  در  گفت:  عمرانی 
خودروسازی تولید خود را به واسطه تحریم به سمت 
کارخانه های  از  یکی  رصد  در  و  برده اند  بومی سازی 
بومی  اکنون  قطعات  از  خیلی  بینیم  می  خودروسازی 

سازی شده است.
این معاون دادستان کشور گفت: سال گذشته بعد 

از فراز و نشیبی که در بازار خودرو شاهد بودیم، اوضاع 
با  خوشبختانه  که  می رفت  ناگوار  اتفاقات  سمت  به 
تغییرات مدیریتی و کمک  سیستم قضایی، کارخانجات 
به جایی رسیدند که تولیدشان خوب شد اما در بهمن 
سو  اثر  اقتصاد  روی  که  کرونا  شیوع  دلیل  به  ماه 
گذاشت، این صنعت نیز آسیب دید در حالیکه قبل از 
از شرکت های بزرگ خودروسازی  تولیدات یکی  کرونا 
روند  این  اگر  و  بود  رسیده  درماه  خودرو  هزار   4۰ به 

ادامه می یافت بازار قطعاً اشباع می شد.
سایر  از  خودرو  اکنون  متاسفانه  گفت:  عمرانی 
بازارها تاثیر می گیرد و درعین حال عده ای با خودرو 
سرمایه گذاری می کنند و به همین دلیل عطش خرید 

وجود دارد.
نیاز، خودرو در  از  اکنون بیش  اینکه  بیان  با  وی 
اتفاق  بازار  تنظیم  باید  کرد:  تاکید  است،  تولید  حال 
بیفتد و رانتی که وجود دارد از بین برود این در حالی 
دارد  بازار وجود  در  قیمت های کلانی  اکنون  است که 
نه  برود  تولید  بازار خودرو به سمت  باید  در حالی که 

دلال سازی.
در سامانه فارس من موضوعی با عنوان درخواست 
ثبت  قضائیه  قوه  در  خودرو  پرغصه  قصه  به  رسیدگی 

شده است.

مدیرعامل سازمان انتقال خون ایران با بیان اینکه سالانه ۱5۰ نوزاد 
برای  کرونا  دوران  در  سازمان  گفت:  شوند،  می  متولد  تالاسمی  به  مبتلا 

تامین خون مورد نیاز بیماران تالاسمی تلاش کرد .
داشت:  اظهار  ایران  خون  انتقال  سازمان  مدیرعامل  عشقی  پیمان 
جامعه  خدمت  در  همواره  خود  وظایف  راستای  در  خون  انتقال  سازمان 
برنامه های  اجرای  با  تالاسمی  نوزادان  تولد  و  است  بوده  ایران  تالاسمی 
پیشگیری به صورت سالانه به زیر ۱5۰ نوزاد رسیده است و این افراد بیست 

درصد خون کشور را مصرف می کنند.
به گفته عشقی سازمان انتقال خون در دوران کرونا برای تأمین خون 
مورد نیاز بیماران تالاسمی تلاش کرد و کیفیت خون اهدایی مناسب و امن 
ویروسی  بیماری های  لحاظ  از  بیماران  این  مصرفی  خونی  سلامت  است. 
سالم است و مردم ایران هم در دوران کرونا بیماران تالاسمی را فراموش 
قدر کنترل  اهدای خون در شب های  مردم می خواهم حجم  از  نکرده اند، 
باز هستند  فیزیکی رعایت شود، شب های قدر مراکز  فاصله  و  باشد  شده 

ارائه خدمت انجام می دهند.
وی گفت: در حال حاضر وضعیت ذخایر خونی کشور خوب است و از 
اقدام  برای اهدای پلاسما  یافته کرونا درخواست داریم که  بهبود  بیماران 
کنند تا در این زمینه از کشورهایی که پروژه پلاسما درمانی را پس از ما 

شروع کردند عقب نیفتیم.
ایران روی کمربند تالاسمی قرار دارد

روی  که  است  کشورهایی  مشکلات  از  یکی  تالاسمی  گفت:  عشقی 
مورد  خون  است،  کشورها  این  جزو  ایران  و  دارد  قرار  تالاسمی  کمربند 
نیاز این بیماران از دهنده های مستمر دریافت می شود و گروه ةای خونی 
فرعی هم اقدامات لازم صورت می گیرد به طوری که خونی که در اختیار 
بیماران تالاسمی قرار می گیرد یکی از خون های استاندارد است، با تامین 
منابع ایجاد بانک اطلاعاتی اهدا کنندگان مستمر در درستور کار قرار دارد.
وی افزود: در حوزه تامین کیت و ملزومات تلاش می کنیم که تحریم ها 

مشکلی برای ما ایجاد نکند، در بحران کرونا نیز سطح ذخایر خونی ما با 
کمک مردم قالب قبول بود. 

اهدای پلاسما باعث کم خونی نمی شود
به گفته مدیرعامل سازمان انتقال خون، پرژه ملی جمع آوری پلاسما 
در حال انجام است و ۱۷ مرکز ما درحال فعالیت هستند و پایگاه های آنها 
در خدمت بهبودیافتگان کرونا است و بر اساس سختگیرانه ترین استانداردها 
اهدای پلاسما از افرادی صورت می گیرد که احتمال ابتلای آنها به کرونا 
بسیار پایین باشد در همین راستا ما 28 روز پس از بهبودی پلاسما دریافت 

می کنیم. اهدای پلاسما باعث کم خونی نمی شود.
هدف اصلی سازمان انتقال خون

وی ادامه داد: هدف اصلی سازمان انتقال خون اهدای خون به بیماران 
و درمان بیماران است. منتظریم که در ایران و دنیا نتایج کارآزمایی بالینی 
منتشر شود تا بتوانیم با دقت و حدت بیشتری به این کار ادامه دهیم، برای 
من جای افسیو است که اهدای پلاسما در ایران شروع شد و برخی کشورها 
که پس از ما در حال این کار هستند از ما جلوتر افتادند. باید ابهامات انجام 

این کار رفع شود تا مردم مثل همیشه اقدام به اهدای پلاسما کنند.
نتایج  نتایج خوبی داشته است و به دلیل همین  عشقی عنوان کرد: 
خوب کشورهای دیگر وارد کارآزمایی و درمان با پلاسما شده اند، این روش 
ساده است و ما سالانه هشتصد هزار واحد پلاسما به بیماران ارائه می دهیم. 

امیدواریم نتیجه طوری باشد که همه امیدوار باشند.
علت  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  خون،  انتقال  سازمان  مدیرعامل 
استقبال نشدن از اهدای پلاسما بهبود یافتگان مبتلا به کرونا گفت: اهدای 
خون پروسه شناخته شده است و مردم با این موضوع آشنا هستند و حتی 
برخی از افراد به طور مستمر به اهدای خون اقدام می کنند، اهدای پلاسما 
خبر جدیدی بوده است، جمع آوری پلاسما توسط بخش خصوصی انجام 
لیتر پلاسما در کشور تولید می شود که ۳۰۰  می شود، سالانه 5۰۰ هزار 
هزار لیتر را بخش خصوصی تولید می کند. سازمان انتقال خون از خون اهدا 

شده توسط مردم، 2۰۰ هزار لیتر پلاسما تولید می کند
سیستان و بلوچستان منطقه داغ تالاسمی است 

عشقی گفت: تالاسمی بیماری مسری نیست اما سیستان و بلوچستان 
منطقه داغ تالاسمی است و دو سوم تالاسمی کشور در این استان متولد 
این  در  تالاسمی  تول  از  قبل  تشخیص  آزمایشگاه  راه اندازی  با  می شوند. 
استان موج سنگینی از بیماران متولد نمی شوند، با برنامه ریزی انجام شده 
جلوی تولد 2هزار بیمار تالاسمی گرفته شد. آمار روزانه تمام استان ها در 
مراکز  برای همه  توزیع خون  میزات  و  است  موجود  انتقال خون  سازمان 
است.  بوده  درصد   9۷ بالای  بلوچستان  و  سیستان  در  تالاسمی  درمانی 
این که اعلام می شود این استان کمبود خون دارد را شنیدیم اما انجمن 
تالاسمی دانشگاه های علوم پزشکی می توانند مشکلات را اعلام کنند و من 
مشکلات را پیگیری می کنم. اگر در سیستان و بلوچستان خون نباشد و 
بیماران خون نیاز داشته باشند 24 ساعت بعد خون مورد نیاز از اردبیل 
برای آنها می رسد. ذخایر خون استان ها ۷ الی ۱۰ روز است وضعیت ذخیره 
تهران شش و نیم روز است و شبکه خون رسانی ما قطعا توانایی پوشش 

سیستان و بلوچستان را دارد.
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روزنامه صبح ایران

بساط»رانت«و»دلالی«برچیدهمیشود
پیشنهاد آیت  الله رئیسی برای ساماندهی بازار »خودرو«؛

وزیر صنعت، معدن و تجارت اعلام کرد: به سازمان  
شده  تکلیف  بازار  تنظیم  ستاد  و  رقابت  شورای  حمایت، 
را  خودرو  بازار  مشترک  اقدامی  در  آینده  ساعت   24 در 
ساماندهی کنند تا جلوی آشفتگی های موجود گرفته شود.

مصرف  حمایت  سازمان  افزود:  رحمانی«  »رضا 
های  روش  در  است  مکلف  تولیدکنندگان  و  کنندگان 
و  کند  نظر  تجدید  بازار خودرو  بر  خود  نظارت  و  کنترل 
در سریعترین زمان ممکن برای فروکش کردن تلاطم به 
وجود آمده در این بازار، اقدامات مقتضی را انجام داده و 

نتایج را به مردم گزارش کند.../ صفحه 3

العاده  فوق  جلسه  در  پایتخت  ترافیک  طرح  اجرای 
زیاد  احتمال  به  و  بررسی شد  تهران  ترافیک  عالی  شورای 
اجرایی می شود.  از شب های قدر دوباره  ترافیک پس  طرح 
روز گذشته در جلسه شورای عالی ترافیک تهران با حضور 
پیروز حناچی، مناف هاشمی و تعدادی دیگر از مدیران شهری 
همچنین علیرضا زالی رئیس ستاد مقابله با کرونا شهر تهران، 
استاندار تهران، محمد علیخانی رئیس کمیسیون عمران و 
حمل و نقل شورای شهر و رئیس پلیس راهور تهران در دفتر 
شهردار برگزار شد و اعضای شورای ترافیک نظراتشان را درباره 
ضرورت لغو یا اجرای طرح ترافیک مطرح کردند.../ صفحه 2

احتمال اجرای طرح 
ترافیک پس از شب های قدر

اولتیماتوم وزیر صمت برای 
ساماندهی بازار خودرو

بازگشایی غیرالزامی مدارس از هفته آینده
رئیس جمهور در محضر رهبر معظم انقلاب اسلامی اعلام کرد: 
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طی24 ساعت آینده صورت گیرد؛

در جلسه فوق العاده شورای عالی ترافیک تهران بررسی شد؛
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